

LÉKÁRNA TĚŠNOV

LÉKÁRNA, KDE JSOU
VŠICHNI VIP:
TO JE LÉKÁRNA
TĚŠNOV

Lékáren je mnoho. Ale jen některé se o své klienty starají tak pečlivě jako pražská Lékárna Těšnov. Kdokoli přijde, dostane nadstandardní péči. Majitelka, Petra Nováková, navíc neustále přichází s novinkami a inovacemi, jak už tak prvotřídní služby ještě vylepšit. Je pak logické, že stálí klienti se rádi vrací a nových stále přibývá.

Důvozy po Praze až domů nebo do firmy zde zajišťují návštěvní lékařskou službou, pracovníky domácí péčí nebo klientem pověřenou občanskou výpomocí organizovanou městskými úřady nebo dobrovolnickými organizacemi. Velice jednoduše si můžete rezervovat své léky a další zdravotnické potřeby na www.recept.vip. „Pošle-li vám lékař e-recept SMS zprávou nebo na email, můžete nám recept pouze přeposlat na mobil 771 115 718 nebo email – lekarna@recept.vip,” usmívá se Petra Nováková.

Důležitou novinkou jsou také konzultace za účasti nejen lékárníka, ale i lékaře či specialisty na výživu, masáže, fitness apod. Lékárna disponuje dvěma konzultačními prostory.

A jaká témata je možné konzultovat?

- měření hladiny cukru, cholesterolu v krvi
- měření krevního tlaku
- lékové poradenství
- odvykání kouření
- čínská medicína, akupunktura
- léčba bolestí-poradenství
- masáže, reflexní diagnostika

A kdo by měl zájem, může si s Lékárnou Těšnov zasoutěžit. Vyzkoušejte si naše webové stránky – recept.vip a odešlete bonusový kód LKPR 0001 0007 jako by to byl kód e-receptu. Získejte tak dovoz léčiv ZDARMA, tato akce platí až do konce roku 2020.

„Nebo článek vyfotíte a stejně jako foto receptu odešlete,“ doplňuje Petra Nováková.

THE PHARMACY WHERE
EVERYONE IS VIP:
THIS IS LÉKÁRNA
TĚŠNOV

There are many pharmacies. But only some of them take care of their clients as carefully as the Pharmacy Těšnov in Prague. Whoever comes will receive extra care. Moreover, the owner, Petra Nováková, is constantly coming up with new ideas and innovation, how to further improve the already first-class services. Then it is logical that regular clients return and new ones are constantly coming.

Delivery home around Prague or to the company is provided by a visiting medical service, home care workers or by a civic assistance authorized by a client and organized by municipal authorities or voluntary organizations. You can easily book your medicines and other medical devices at www.recept.vip.

"If your doctor sends you an e-prescription via SMS or email, you can only forward the prescription to our mobile phone 771 115 718 or email – lekarna@recept.vip," Petra Nováková smiles.

Considerable hot news is also consultations with the participation not only of a pharmacist, but also of a doctor or a specialist in nutrition, massage, fitness, etc. The pharmacy has two consultation rooms.

And what topics can be consulted?

- measuring the level of sugar, cholesterol in blood
- blood pressure measuring
- medicine counselling
- smoking cessation
- Chinese medicine, acupuncture
- pain treatment-counselling
- massages, reflex diagnostics

And if you are interested you can compete with the Pharmacy Těšnov. Try our website – recept.vip and send a bonus code LKPR 0001 0007 as if it was an e-recipe code. Get the delivery of medicines FREE OF CHARGE, it is valid until the end of 2020.

"Or take a picture of the article and send it, just like the photo of the prescription," Petra Nováková explains.



АПТЕКА, ГДЕ КАЖДЫЙ VIP - ЭТО ЛЕКАРНА ТЕШНОВ

Существует множество аптек, но не многие из них так заботятся о своих клиентах, как аптека Тěšнов в Праге. Любой из обратившихся получит обслуживание на высшем уровне. И все благодаря владелице аптеки Петре Новаковой, которая постоянно привносит новинки и инновации, все время улучшая и без того первоклассные услуги. Вполне логично, что потребительский спрос растет, а клиенты возвращаются вновь и вновь.

Доставку по Праге осуществляют врачи, приходящие на дом, сиделки, либо проведенные социальные работники от городских властей. Вы можете легко заказать лекарственные средства и другие медицинские товары на сайте www.recept.vip. «Если ваш врач отправит вам электронный рецепт по SMS или по электронной почте, вы можете переслать его на наш мобильный телефон 771 115 718 или по электронной почте lekarna@recept.vip,» – говорит с улыбкой Петра Новакова.

Важными новинками среди предоставляемых услуг являются консультации не только с участием фармацевта, но и врача, специалиста по питанию, массажу, фитнесу и так далее. В аптеке предусмотрены два кабинета для консультаций.

Что конкретно можно узнать на консультации?

- измерить уровень сахара и холестерина в крови,
- измерить артериальное давление,
- получить консультацию по вопросам наркомании,
- получить полезную информацию для желающих бросить курить,
- получить сеанс иглоукалывания (китайская медицина),
- получить диагностику и лечение боли,
- пройти курс массажа, рефлекторной диагностики

Также вы можете принять участие в конкурсе, проводимом аптекой Тěšнов. Посетите наш сайт recept.vip и введите бонусный код LKPR 0001 0007 вместо электронного рецепта. Получите в подарок доставку лекарств БЕСПЛАТНО. Акция действует до конца 2020 года.

«Или сфотографируйте эту статью и отправьте ее вместо фотографии рецепта», – добавляет Петра Новакова.